
Referat fra Norsk Retrieverklubbs generalforsamling  
27.april 2019, Quality Hotell, Gardermoen 
 

 

 

 

Sak 1) Åpning 

Leder ønsket velkommen til årets GF. 

Sak 2) a. Valg av dirigent, referenter, tellekorps og underskrivere av protokollen. 

Ordstyrer:    Eivind Mjærum 

Referenter:    Anne Mette Sletthaug, Gøril Rogne 

Underskrivere protokoll:  Nina Skjelbred, Steinar Sværen 

Tellekorps:    Eli Nyhus, Allan Tingstveit, Geir Olav Andresen, Roger Næss 

  b. Fastsettelse av avdelingenes stemmetall og personlig frammøtte 

45 tilstede med 2830 stemmer totalt.   

 

Forslag til vedtak:  

Innkalling og dagsorden til GF 2019 godkjennes 

Vedtak: Innkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent. 

 



 

 

Sak 3) Årsberetninger for 2018 

  

Rettelse: Årsmelding fra den sentrale jaktkomiteen: 5 NJCH-titler gikk til norskeide hunder. 

 

Forslag til vedtak: 

Årsmeldingene for 2018 godkjennes. 

Vedtak: Årsberetningen til styret ble enstemmig godkjent. De øvrige årsmeldingene ble tatt til 

etterretning. 

 
Sak 4) Revidert regnskap 2018 

 
Forslag til vedtak:  

Regnskapet for 2018 og balansen 2018 som viser et overskudd på kr 207.882 godkjennes.  Styret gis 

ansvarsfrihet. 

Vedtak: Regnskapet for 2018 og balansen 2018 som viser et overskudd på kr 207.882 godkjennes.  Styret 

gis ansvarsfrihet. 

Sak 5) Korrigert budsjett 2019 

    
Forslag til vedtak: 

Korrigert budsjett for 2019 som viser et overskudd på kr 70.900,- vedtas. 

 

Vedtak: Korrigert budsjett for 2019 ble enstemmig godkjent. 

 

Sak 6) Kontingent for 2020 
 

Forslag til vedtak: 

Medlemskontingenten for 2020 foreslås uendret til kr 300,- 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig godkjent. 

 

Sak 7) Budsjett 2020 

 
Kommentar fra ordstyrer Eivind Mjærum: 

Budsjettet bør behandles etter saker som kan påvirke budsjettet.  

 

Forslag til vedtak: 

Budsjett for 2020 som viser et underskudd på kr 237.600,- vedtas 
Styret begrunnet det foreslåtte underskudd med at man planlegger ekstra aktivitet i jubileumsåret 2020. 

Kompensasjon for merverdiavgift for 2020 er pr nå ukjent siden det er en del av Statsbudsjettet, og derfor ikke 

tatt med. NRK har også drevet med overskudd de siste år, og styret mener at økonomien tåler at en del av dette 

brukes på jubileumsaktiviteter i 2020 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig godkjent. 

Sak 8) Sak fra avdeling Oslo og Midt-Hedmark: Forslag til instruks for NRKs valgkomite 

 

Kommentarer: 

Avd. Hedmark: Bekymring for doble verv og habilitet 



 

Jan Eyolf Brustad: Han savner:  

Det bør informeres til alle foreslåtte kandidater om innstillingen før den publiseres, slik at kandidater har 

mulighet til å trekke seg hvis de ikke ønsker et kampvalg. 

Avsnittet: Arbeidsoppgaver bør vise til paragraf i lovene 

Nina Skjelbred: Det bør ligge ved en mal til stemmeseddel sammen med instruksen 

Erik Bostad:  

Habilitet bør innarbeides 

Oppnevning bør være for 2 år i stedet for 1 år med naturlig rullering. 

 

Det var enighet om å stemme for forslaget til valginstruks men med tilpasninger allerede i 2020.  

 

Forslag til vedtak: 

Instruks for valgkomiteen i Norsk Retrieverklubb som foreslått av Hovedstyret på GF-2019 vedtas og legges inn 

i organisasjonshåndboken. 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

Sak 9)   Lovendringer tilpasset ny lovmal fra NKK 

 

Forslag til vedtak: 

Hovedstyrets forslag til reviderte lover for Norsk Retrieverklubb vedtas 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

Sak 10) Sak fra avdeling Midt-Hedmark: Administrasjonskostnader 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Administrasjonskostnaden til avdelingene opprettholdes slik den er i dag 

Vedtak: Forslaget vedtatt med 1650 mot 1077 stemmer. 100 stemmer forkastet. 3 blanke stemmer 

 

Sak 11) Harmonisering av regelverk etter innføring av offisielle jaktprøver (B-prøve) for  

              Nova Scotia Duck Tolling Retriever (TJP) 

 

Forslag til vedtak: 

Resultat fra tollingjaktprøve, TJP, er tellende for deltakelse i bruksklasse på utstilling, tittelen N CH og tittelen 

INT UCH/C.I.B. 

Styrets innstilling vedtas og endringene sendes NKK. 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

 

Sak 12) Sak fra Kirsten Norberg: Ikke utstillingskrav for NJCH 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Dagens championatregler beholdes som før når det gjelder utstillingspremiering, minimum sufficient, for å 

kunne bli NJCH 

Vedtak: Forslaget ble vedtatt med 2526 stemmer mot 202 stemmer 

 

Notat: Hovedstyret tar med seg innspill som framkom i debatten i den videre strategiprosessen 

 

 

 

 

 



 

Sak 13) NCH som krav for deltagelse i CHK 

 

Forslag til vedtak: 

CHK Klassen er åpen for norske, andre nasjonale og internasjonale utstillingschampions samt norsk champion 

(N CH). 

Styrets innstilling vedtas og endringene sendes NKK. 

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt 

 

Sak 14) Valg 
 

Styret fram til Generalforsamlingen 2019 så slik ut: 

Leder Hedvig Ihlen Valgt i 2018 På valg 

Nestleder Magnus Ånsløkken Valgt i 2016 og 2018 Ikke på valg 

Kasserer Karin Fagerås Valgt i 2013, 2015 og 2017 På valg 

Styremedlem Bente Svenningsen Valgt i 2018 Ikke på valg 

Styremedlem Mona Skyrudshaugen  Valgt i 2013, 2015 og 2017 På valg 

Styremedlem Bjarne Holm Valgt i 2017 På valg 

Styremedlem Torun Larsen Valgt i 2018 Ikke på valg 

Varamedlem Trude Hustad Krogh Valgt i 2018 Ikke på valg 

Varemedlem Kate Iren Tangnes Valgt i 2015 og 2017 På valg 

 
Det skal velges: 

a) Leder, kasserer, styremedlemmer og varamedlem 

b) Valgkomité og varamedlem 

c) Revisor og varerevisor 

d) Representanter til NKK RS 

 

Det er 45 stemmeberettigede til stede hvorav 0 har levert forhåndsstemme. 0 stemmer ble forkastet. Det er 

innsendt 70 forhåndsstemmer, av disse ble 2 forkastet. Totalt 113 stemmer er avgitt ved valg.  

Valg av styremedlemmer: 

Det skal velges 2 styremedlemmer for 2 år, kasserer for 2 år, 1 varamedlem for 2 år 

Resultat av valget: 

a) 

Leder: 

Hedvig Ihlen   39 stemmer 

Leder er valgt for 1 år 

Kasserer: 

Karin Fagerås   81 stemmer 

 

Kasserer er valgt for 2 år 

 

Styremedlemmer: 

Bjarne Holm   30 stemmer  

Mona Skyrudshaugen  97 stemmer 

Kristine Hansen   21 stemmer 

Berit Lund   61 stemmer 

Hans Ole Stenbro  88 stemmer 

 



 

Mona Skyrudshaugen og Hans Ole Stenbro blir styremedlemmer og Berit Lund blir varamedlem i kommende 

periode. De er alle valgt for 2 år 

b) 

Valgkomite: 

Dag Wennesland  84 stemmer 

Nina Skjelbred   73 stemmer  

Roger Pettersson  79 stemmer 

Kjersti Jensen   54 stemmer 

Dag Wennesland blir dermed leder av komiteen, Nina Skjelbred og Roger Pettersson blir medlemmer og Kjersti 

Jensen bli varamedlem i kommende periode. De er valgt for 1 år 

c) 

Revisor 1 år: 

Håvard Heier   82 stemmer 

Revisor er valgt for 1 år 

Vararevisor 1 år: 

Øivind Tesaker   79 stemmer 

Vararevisor er valgt for 1 år 

d) 

Representanter til RS: 

Hedvig Ihlen    62 stemmer 

Karin Fagerås    84 stemmer 

Magnus Ånsløkken   48 stemmer 

Mona Skyrudshaugen  89 stemmer  

Bente Svenningsen  71 stemmer  

Torun Larsen   49 stemmer  

Trude Hustad Krogh  26 stemmer  

Bjarne Holm   41 stemmer 

Kristine Hansen  26 stemmer 

Hedvig Ihlen, Karin Fagerås, Mona Skyrudshaugen, Bente Svenningsen, Magnus Ånsløkken og Torun Larsen 

blir representanter til årets RS, Bjarne Holm, Trude Hustad Krogh og Kristine Hansen bli vararepresentanter 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Styrets sammensetning etter Generalforsamlingen 27.april 2019 ble: 

Leder:   Hedvig Ihlen    gjenvalgt i 2019 

Kasserer: Karin Fagerås   gjenvalgt i 2019 

Styremedlem: Magnus Ånsløkken  valgt i 2018 

Styremedlem: Bente Svenningsen  valgt i 2018 

Styremedlem:  Mona Skyrudshaugen  gjenvalgt i 2019  

Styremedlem: Hans Ole Stenbro  valgt i 2019   

Styremedlem  Torun Larsen   valgt i 2018 

Varamedlem:  Trude Hustad Krogh  valgt i 2018  

Varamedlem:  Berit Lund   valgt i 2019   

 

Gardermoen, 27.04.2019 

 

 

 

Anne Mette Sletthaug     Gøril Rogne 

 

 

 

Steinar Sværen     Nina Skjelbred 

 

 

 

    Eivind Mjærum 

 


